
PROTOKÓŁ Nr 41.2016 
z posiedzenia Komisji Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska 

                                             z dnia 29 sierpnia 2016 roku  
 
 
Obecni:  
 
1. Tadeusz Groszek      -  Przewodniczący Komisji 
2. Grażyna Krupa         - Zastępca Przewodniczącego  
3. Bogdan Jusiński       -  Członek Komisji 
4. Włodzimierz Malinowski  -  Członek Komisji  
5. Robert Pacuszka                -  Członek Komisji  
6. Zbigniew Pożarko             -  Członek Komisji     
 
 
Dodatkowo w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Komisja Oświaty, Kultury i Zdrowia Rady Miejskiej w Tłuszczu 
 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek : 
 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji; 
2. Zapoznanie z korespondencją; 
3. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji; 
4. Wyjazdowa część posiedzenia. 

 
Ad1. Protokół Nr 40.2016 z dnia 20 lipca 2016r. został przyjęty.  
 
Ad2. Do Komisji wpłynęła następująca korespondencja: 
 

• Radny Robert Pacuszka prosi o przeniesienie kwoty 14.000 zł z rezerwy 
ogólnej z przeznaczeniem na zakup materiałów potrzebnych do modernizacji 
chodnika na przedłużeniu ul. Bocznej na os. Borki. 
Pismo stanowi załącznik Nr 1. 
 
Komisja zapoznała się. Radny Robert Pacuszka dodał, że ma na ten cel 
zarezerwowane środki własne.  
 

• Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie przekazało 
podjętą uchwałę w sprawie orzeczenia o nieważności Uchwały Nr 
XIII.181.2016 Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia 21 czerwca 2016r. w 
sprawie przekazania środków finansowych dla Policji. 
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Uchwala wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik Nr 2. 
 
Komisja zapoznała się.  

 
• W związku z wnioskiem Nadleśnictwa Drewnica o zaopiniowanie projektu 

uznania lasów za ochronne w kategorii wodochronne, Burmistrz zwraca się 
w wnioskiem o zaopiniowanie projektu. 
Wniosek stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 
 
Komisja zapoznała się. Radny Zbigniew Pożarko wnioskuje o wyłączenie z 
obszaru ochronnego dróg gminnych i powiatowych, aby można było w 
przyszłości prowadzić inwestycje drogowe. 
Komisja w powyższym temacie na kolejne posiedzenie Komisji zaprosiła 
Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska Panią Beatę Górecką. 
 

• Rana Grażyna Krupa zwraca się z prośba dotyczącą dofinansowania wyjazdu 
wakacyjnego dla dzieci z Parafii Rzymskokatolickiej p/w Bł. Męczenników 
Podlaskich w Tłuszczu. 
Wniosek stanowi załącznik Nr 4. 
 
Komisja zapoznała się. Radna Grażyna Krupa powiedziała, że w sprawie 
powyższego wniosku dostała odmowną odpowiedź. 
 

• Mieszkaniec zwraca się z prośba o wykupienie przez Gminę Tłuszcz części 
działki, która jest przeznaczona pod drogę.  
Wniosek stanowi załącznik Nr 5. 
 
Komisja zapoznała się i powyższy wniosek opiniuje pozytywnie. 
 

• Mieszkańcy miejscowości Miąse zwracają się z wpisaniem wydatku 
inwestycyjnego dotyczącego przyłącza wodociągowego do ich posesji do 
budżetu na rok 2017. 
Wniosek stanowi załącznik Nr 6. 
 
Komisja zapoznała się. Radni uważają, że decyzja o przeznaczeniu środków 
na inwestycje w danym okręgu wyborczym należy do Radnego Mirosława 
Sobczaka. 
 

• Mieszkaniec zwraca się z prośba o zabezpieczenie w budżecie Gminy 
Tłuszcz na rok 2017 środków niezbędnych do wykonania drogi dojazdowej 
do działki położonej w miejscowości Dzięcioły. 
Pismo stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu. 
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Komisja zapoznała się.  
 

• Mieszkanka ul. Granicznej w Tłuszczu zwraca się z prośba o ponowne 
wydzielenie drogi łączącej jej posiadłość z miastem Tłuszcz. 
Wniosek stanowi załącznik Nr 8. 
 
Komisja zapoznała się.  

 
Ad3. Termin kolejnego posiedzenia komisji ustalono na dzień 6 września 2016r. 
godzina 9.00. 
 
Ad4. Komisja udała się z wizytacją do Gimnazjum im. Królowej Jadwigi w 
Tłuszczu, Zespołu Szkolno- Przedszkolnego w Kozłach oraz Zespołu Szkół w 
Mokrej Wsi w celu sprawdzenia przygotowania placówek przed rozpoczęciem 
roku szkolnego pod kątem bezpieczeństwa. 
Komisja uważa, że w/w placówki są gotowe na przyjęcie uczniów. 
 
W związku ze złożonym pismem Sołectwa Jaźwie w dniu 10 maja 2016r. w 
sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Jaźwie, Komisja udała się z wizytacją.  
Radni uważają, że istnieje uzasadniona konieczność uporządkowania numeracji 
budynków, wobec czego wniosek opiniują pozytywnie. Radni nie wnoszą również 
uwag co do zaproponowanych nazw ulic.  
 
 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
 
 
 
 
                                                                                       Przewodniczący Komisji  
                                                                                      Tadeusz Groszek 
Nagranie wideo z posiedzenia Komisji  
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Dokument utworzyła:  
Aleksandra Borowa 30 sierpnia 2016 r. 


